

Our reference:

(Employee Certificate #CM0022)

Your reference:

(Experience Certificate)

Date:

November 19, 2020

## CONSOLIDATED POWER PROJECTS

شركة كونسولديتد باور بروجكتز ليمتد Y. 01 . 11 . Y. . C. U

Consolidated Power Projects Ltd Co. A Single Shareholder Limited Liability Company

Capital: S.R. 500,000,00 - C.R. 2051044020

Physical address: Al Saeed Business Tower, Office No. 304, 3rd Floor, King Fahad Road, P.O. Box 2008 Al-Khobar, 31952,

Eastern Province, Kingdom of Saudi Arabia

Tel. no. +966 13 897 2662 +966 13 897 1772 Fax:

E-mail: info@concogrp.com Website: www.concogrp.com

## **EMPLOYMENT CERTIFICATE AND ACQUITTAL DECLARATION**

## شهادة خيرة وإبراء ذمة

To Whom It May Concern

الى من يهمه الامر

This is to certify that Mr. Abbas Salman Ibrahim Al-Hamdhah, a Saudi national, was employed by this company from 18 Aug 2019 up to 31 Oct 2020 with a position of Civil Engineer.

The company attests to the employee's high morals, diligence and seriousness in working throughout the period of work with us.

The contractual relationship has ended, and he done all the required handover, therefore, we acquit Mr Abbas of any responsibilities.

This certificate is issued at his own request for whatever legal purpose it may serve.

We wish him success in his future endeavours.

بهذا نشهد بأن السيد / عباس سلمان ابراهيم الحمضة، سعودي الجنسية بموجب هوية رقم ١٠٨٩٤٨٤٣٢١ كان أحد موظفي الشركة من تاريخ ١٨ اغسطس ٢٠١٩م الي ٣١ اكتوبر ٢٠٢٠م وقد عمــل بالشركة بوظيفة مهندس مدنى.

وتشهد الشركة للموظف بالاخلاق العالية واجتهاده وجديته بالعمل طيلة فترة العمل معنا.

انتهت العلاقة التعاقدية ببين الطرفين ، وقام بجميع عمليات التسليم المطلوبة ، وبالتالي ، فإننا نبرئ السيد عباس من اي مسئوليات للشركة.

وأعطيت له هذه الشهادة بناء على طلبه دون أدنى مسئوليه على الشركة.

Consolidated Power Projects Ttd. Co.

شركة كونسولديت باوربروج كتزنيمتد Consolidated Power Projecto Cid.Co. C.R 2051044020

Hani A. Al-hassan

HR & Admin Manager

نتمنى له مستقبلا ناجما .

شركة كونسولديتد باور بروجكتز ليميتد

هاني الحسين

مدير الموارد البشرية والشئون الادارية

F-LH-Q-822

Directors: IA Chahbaz, APJ Steyn, JM Prinsloo

